
Dagsorden til Bruger-og Pårørenderådsmøde på Ældrecenter Dalvangen 

Tirsdag den 12. marts 2024 kl. 15:00 – 16:30 
 

 

Medlemmer: 
 Ellen Christensen, Gudrun Jespersen, Rita Hansen, Lone Kamp, 

Karin Lund Ertel, Ellen Jespersen, Susanne Andersen, Annette 

Elsberg, Anne-Kathrin Petersen, Sara Persson, Helle Andersen, 

Mai-Britt Fly, Kirsten Jønsson 

Fraværende: Jeanette Fisk, Seniorrådet, Anne Kathrin Petersen,  

Referent: Annette Bergmann 

 

Dagsorden Referat 

1. Valg af ordstyrer 

 

 

2. Orientering fra ledelsen Susanne orienterer om følgende: 

• Der er ombetrukket stole i alle 

køkkener  

• Nye borde i cafeen med hjul  

• Facaden overfor cafeen ud mod haven 

bliver skiftet i sidst på foråret.  

• Halvtaget på terassen skiftes ligeledes. 

Det har været ønsket at få udvidet 

halvtaget og hvis vi kan få en 

byggetilladelse, vil vi få etableret et 

større halvtag.  

• Boligselskabet og Glostrup ejendomme 

har holdt møde og der er afsat penge 

til nye gardiner på fællesområder. 

• Dalvangen får snart nyt telefon 

system. 

• Personale har også fået nyt arbejdstøj. 

• Malertilbud er indhentet og alt det 

orange i gang areal males hvidt og der 

bliver sat en opslagstavle op med 

informationer til pårørende.  

• Vi skal i gang med at lave nye tydelig 

skiltning, således det er nemmere at 

finde vej til de forskellige afdelinger. 

• Der har været gennemgang med brand 

tilsyn på gang arealer og intet må stå 

og fylde på gangene. Den 2. april 

kommer der brandkyndige på besøg og 

vejleder os i hvad der må stå på 

arealerne. 

• En af de praktiserende læger går på 

pension slut marts. 



• Det er ændret så vi går fra tre til 2 

afdelingsledere og i den anledning 

vurderer vi om vi kan få to 

medarbrejdere i aktiviteten. 

• Vi skal ud og ansætte medarbejdere i 

aktiviteten da Mai-Britt har sagt sin 

stilling op. Stillingen er slået op og vi 

har fået nogle gode ansøgere. 

Helle nævner at der arbejdes med  

dokumentationen. 2 stillinger er besat lige 

om lidt og der mangler blot en enkelt 

aftenvagt. 

Sara informerer om at Afd. A er ved at være 

færdig med deres uddannelse i 

relationsarbejde. Det er en uddannelse i at 

møde beboeren der hvor beboeren er og 

skabe en rar og tryg atmosfære.  

Stilladset er i gang med at komme ned hvilket 

er en stor lettelse.  

3. Orientering fra køkkenet Annette orienterer om at det nu er 1 år 

siden hun overtog køkkenerne. Der har 

været fokus på at finde de rigtige ansatte.  

Det er stort ønske om at få elever da de jo 

gerne skulle være dem der kan fortsætte 

indenfor køkkenet. Annette har været på 

messe for at tiltrække nye elever. 

Dalvangens køkken er nedslidt og der har 

været renovering af et lokale. Både 

Dalvangen og Hvissinge er med i masterplan 

omkring renovering. 

Der er påskefrokost 18 og 20 marts.  

4. Orientering fra Aktiviteten Mai-Britt orienterer om at der er fuld gang i 

forberedelser til påskefrokoster 18. marts og 

20. marts. 

Aktiviteter er planlagt i april således at der 

er lagt gode planer. Vi afventer at Vej og 

park får koordineret at tage lys ned fra det 

store grantræ udenfor i haven.  

Byrådet har bevilliget en fælles bus med lys 

og lift, markise osv., den kræver blot et 

almindeligt førerbevis. Bussen kommer 1. 

maj eller 1. juni. Bussen vil være til alle 3 

ældrecentre. 

5. Høringssvar  

a. Tilsynsrapport Ældrecenter 

Dalvangen 

 

Dalvangen:  

BDO vurderede at dokumentation og 

medicinhåndtering fungerede mindre godt 

end sidste år. Til disse punkter har ledelsen 



b. Tilsynsrapport 

Den kommunale 

køkkenorganisation 

 

lavet en handleplan som sikrer at vi udvikler 

os på de områder. 

De øvrige vurderingspunkter var der 

vurderet bedre end sidste år og det også 

afspejler kulturen er bedret er ledelsen glad 

for dette.  

Mad og måltider er steget positivt fra 3 til 4 

og da tilsynet var her blev det nævnt at de 

synes stemningen var god. 

Vi har en dialog om rapporterne og der er 

ingen bemærkninger fra rådet. 

 

6. Motion og bevægelse (Karin 

Lund-Ertel) 

 

Karin har læst artikler om mobilisering af 

ældre med gymnastik eller motion og det 

anbefales 3-4 gange om ugen. 

Kunne der være flere motionstilbud, så ville 

beboere også kunne hjælpe sig selv bedre. 

 

7. Indgangsparti 

Hvornår bliver huller 

udbedret ? de udgør fald 

risiko 

(Karin Lund-Ertel) 

Skrald flyder og askebæger er altid fyldt. 

Hvordan får vi pårørende til at tage deres 

skrald med og kan det lade sig gøre at få 

evt. Servicefolk til det. Det er meget glat når 

der ikke saltes om vinteren. Generelt ønskes 

det at der bliver pyntet mere og indretning  

ændres lidt så det ikke virker som en 

ventesal ved indgangspartiet.  

Susanne fortæller at ledelsen er enig i at der 

skal handles på de områder og der er flere 

ting på vej. 

8. Tyveri på afd. Hvilke tiltag er 

foretaget ? (Karin Lund-Ertel) 

Karin er tilknyttet Drivhuset i Albertslund. 

Karin har fået diverse ting af stål til 

bl.a.køkkenet, men det forsvinder fra 

afdelingerne. 

Der er desværre forsvundet ting fra beboers 

lejlighed. Er der nogle tiltag omkring dette 

spørger Karin?  

Det er altid praksis at to ansatte går ind i 

lejligheder hvor beboeren ikke er hjemme, 

og kun efter aftale med beboeren. Dette for 

at sikre tryghed.  

Susanne oplyser, at hvis der er tyveri vil det  

altid blive meldt til politiet. 

 

9. Hvad med forskønnelse/make 

over? ( Karin Lund-Ertel) 

 

Se ovennævnte omkring indgangsparti. 

10. Eventuelt  Karin mener det er dyrt for en påskefrokost. 



 Annette oplyser at opkrævning er blevet 

ændret. Dels er det blevet billegere og dels 

er det nu incl. Drikkevarer.  

Der har været forskellig løsninger som ikke 

virkede og derfor er der fast og ens pris på 

195,00 kr. 

 

11. Næste møde 4. juni 2024 kl. 15.00 

 


